

《单词百科:programmatically是什么意思?programmatically怎么发音?programmatically的解释和用法》

英语单词programmatically是什么意思?programmatically怎么读?programmatically怎么发音?简答网为您整理了programmatically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



programmatically的意思

1、以编程方式;

programmatically的双语例句

1、 Demonstrates how to create components in the design environment programmatically.

演示如何在设计环境中以编程方式创建组件.

2、 Email reports using MAPI or SMTP interactively or programmatically with a single method call.

利用MAPI或SMTP交互地或通过简单的方法调用以发送报表邮件。

3、 Explains how to programmatically return related records in a typed dataset with tables in one-to-many relationship.

说明如何以程式设计方式从具型别资料集的一对多关联性资料表传回相关资料录。

4、 The database must be closed to make the database replicable programmatically.

若要用程序将数据库设置为可同步复制,则必须关闭数据库。

5、 You can programmatically check the spelling of words in a worksheet.

可以通过编程方式检查工作表中单词的拼写。

6、 You can programmatically change the position of worksheets relative to other worksheets in a workbook.

您可以用程式设计的方式,变更工作表在活页簿中相对于其他工作表的位置。

7、 The focus shall be programmatically exposed so that assistive technology can track focus and focus changes.

游标焦点应可由程式读取,使科技辅助得以追踪焦点及其改变。

8、 To replicate a database programmatically, the database must be closed.

编程复制数据库时,数据库必须关闭。

9、 Objects cannot be programmatically added to the Form Designer's FormSet.

不能以编程方式将对象添加到窗体设计器的窗体集中。

10、 Accessing UDDI programmatically is accomplished via API calls defined in this programmer's reference.

对UDDI的访问,从编程角度而言,是通过本程序员参考中定义的API来 实现的。

11、 Unbound mode is suitable for displaying relatively small amounts of data that you manage programmatically.

未绑定模式适合于显示由程序管理的相对较少量的数据。

12、 This programmatically change method calls, and also plug new code into existing classes.

如此即可用程式设计的方式变更方法呼叫, 也可将新的程式码外挂到现有的类别中.

13、 You can create derived-class forms programmatically or by using the Visual Inheritance picker.

可以编程方式或使用可视化继承选择器创建派生类窗体.

以上是简答网为您整理的programmatically怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于programmatically的用法、programmatically的释义、programmatically的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/programmatically>

